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Z A P I S N I K 
s 16. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
14.03.2014. godine s početkom u 8,00 sati 

 
 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Katarina Mihelčić, zamjenica 
gradonačelnika Grada Delnica;  Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova 
tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog 
upravnog odjela; Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice; Irena Vučenik Šostik, 
direktorica TZ Grada Delnica; Nikola Muvrin, direktor TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o.; Davorka 
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet; 
Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice; Jasminka Curl, 
računovodstveni referent. 
 
Odsutni: Đulio Jusufi, voditelj odsjeka za proračun i financije; Dario Medvedec, direktor 
Goranskog sportskog centra Delnice; Zvezdana Jerković, ravnateljica DV Hlojkica. 
 
 
IVICA KNEŽEVIĆ 
 

- bio sam na sastanku u Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. Prihvatili su 
i na moj nagovor pristali napraviti zahtjev kakav mi trebamo uputiti prema njima i 
prema Županiji primorsko-goranskoj tako da će se iz njega vidjeti što će oni sve 
financirati a što mi nećemo financirati jer nemamo sredstava. To su prihvatile sve 
lokalne samouprave kao sudionici obveze financiranja pretovarne stanice. Ostatak 
sredstava financirat će Primorsko-goranska županija. Nas to ne bi trebalo koštati ništa. 
Gordana Piskač – što je sa našim upućivanjem zahtjeva za sanaciju odnosno 
produljenje ugovora? Ivica Knežević – ovog trenutka rješava se samo pretovarna 
stanica. 

 
 
TOMISLAV MRLE 
 

- svi zadaci za ovaj tjedan su odrađeni. 
- kolegica Martina Petranović je sve materijale sa sjednice Gradskog vijeća lektorirala i 

poslala na objavu u Službene novine te na potpis predsjednici Gradskog vijeća. Uz to 
je odrađivala svoje redovne aktivnosti kao što je prijava na „Kotar fest“. 

- kolegica Sanda Bubanj redovito odrađuje imovinsko-pravne poslove. 



- dogovoreno je s Udrugom gradova za savjetovanje članova Gradskog vijeća i Savjeta 
mladih 11. i 12.04.2014. Najvjerojatnije će danas biti potvrđen termin za obuku za 
ponuditelje s područja grada Delnica koja bi trebala biti 09.05.2014. 

- također ću vas izvijestiti o točnom terminu održavanja konstituirajuće sjednice Savjeta 
mladih. 

- što se tiče upitnika o fiskalnoj odgovornosti on je za Stručnu službu odrađen tako da se 
znaju zadaci pojedinaca. 

- vezano za ravnopravnost spolova kontaktirao sam Ured za ravnopravnost spolova. Oni 
nemaju akcijski plan te su nas zamolili da napravimo dopis prema našem Povjerenstvu 
za ravnopravnost spolova koji će ići preko Županijskog ureda za do Ureda Vlade RH 
pa da se pokuša na taj način. 

- izrađen je materijal za javni poziv za natječaj za sportaša, sportašicu i sportsku ekipu. 
- neodrađeni su ostali poslovi vezani za socijalnu skrb, jer je sve ovo prije iziskivalo 

dosta angažmana, no to će biti prioritet idući tjedan. Ivica Knežević – posredno vezano 
za otkup zemljišta grupa građana postavila je pitanje vezano uz zemljište gdje je 
nekada bio javni bunar koji se s vremenom zatrpao. Da li je moguće uči u trag tome? 
Gordana Piskač – to je zapušteno i obraslo područje na koje su ljudi bacali smeće dok 
se nije počeo vršiti odvoz smeća. 

 
 
GORDANA PISKAČ 
 

- poslano je konačno izvješće vezano za elementarnu nepogodu.  
- vezano uz agregate: oni još nisu vraćeni.  
- plana rada JUO je napravljen. Izvješće po planu radi se do kraja ovog mjeseca. 
- odrađuju se aktivnosti vezane za Sović Laz. 
- vezano za preseljenje u Dedinu, ponovno smo uveli izvođača u posao. Izvođaču je dat 

nalog da napravi tri platoa a nakon toga ćemo dogovoriti što dalje. 
- zamjeniku Župana PGŽ-a dostavljen je popis katastarskih čestica u Vučjoj jami a 

pročelnici za školstvo dostavljen je popis pravnih subjekata koji bi mogli raditi na 
održavanju škola na području PGŽ-a. 

- također su počele aktivnosti vezane za rekonstrukciju Supilove ulice. Objavljen je 
natječaj od strane Županije za sufinanciranje infrastrukture. Kolegica je već napravila 
prijavu za Supilovu ulicu.  

- Ivica Knežević - vezano za izvješće za elementarnu nepogodu: na proširenom kolegiju 
Župan PGŽ je rekao da će Županija o svom trošku nabavljati sadnice voćaka (rečeno 
je da svatko na svom teritoriju zatraži ponude) pa bi trebalo hitno prikupiti prijave i 
izvući koliko voćaka je potrebno. Treba zatražiti najpovoljniju ponudu voćaka i 
proslijediti u Županiju. 

 
 
JASMINKA CURL 
 

- u računovodstvu se sve radnje obavljaju kontinuirano. 
- završni račun smo predali. 
- nadoknađujemo knjiženja koja smo u zadnja tri mjeseca zapustili ali inače je sve u 

redu. 
- pripremamo materijale za fiskalizaciju. 

 
 



 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
 

- u Javnoj vatrogasnoj postrojbi kroz ovaj tjedan radile su se redovite aktivnosti. 
- sve isplanirano je izvršeno. 
- pomogli smo GSC-u da uredi ovaj dio polomljenog drveća oko osnovne škole. 
- uz to pružamo pomoć u pripremi za godišnju skupštinu DVD-a Delnice. 
- ostale aktivnosti: čišćenje i pranje vatrogasnog kruga od zimskih uvjeta. 

 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
 

- što se tiče ovog tjedna istaknula bih sljedeće: po prvi puta je održan sajam biciklizma i 
golfa na području Hrvatske koji je bio u Opatiji 07.-09.03.2014. te smo od 08.-09.03. i 
mi sudjelovali u dežurstvu na sajmu. 

- što se tiče programa bespovratnih potpora Hrvatske turističke zajednice: ovaj tjedan 
smo imali rok a vezan je za programe događanja. Uspjeli smo, zahvaljujući 
uključivanju grada Delnica, kandidirati tri projekta prema vlastitoj prijavi a to su: 
„ljubavna šetnja parkom“, „na valovima Kupe“ i „delnička Adventska bajka“. Brojne 
udruge su se odazvale sa željom da apliciraju svoje programe pa smo izdali i deset 
potpora i preporuka za njihove programe. 

- što se tiče ostaloga, cijeli tjedan je naglasak bio na obradi turističke članarine. Uspjeli 
smo podatke za 2013. združiti s boravišnom pristojbom te smo dobili novu rang listu. 
Danas ćemo provjeriti taj poredak. 

- pripremamo se za manifestacije „Gorski kotar“ i „Gorski kotar u metropoli“. 
- također smo u završnoj fazi konačnih prijava za humanitarni koncert u Zagrebu „ZA 

Gorski kotar“. 
- predan je statistički izvještaj prema Državnom zavodu za statistiku. 
- također bih još istaknula suradnju na razini grada Delnica – radi se o pripremi u okviru 

uskršnjeg događanja. Šaljemo pozive osnovnim školama za manifestaciju „Party 
uskršnjeg zeca“ te pozive izlagačima na manifestaciju „Goranska jela-vezamska 
nadela“. 

- ostale aktivnosti: suradnja na terenu, dobivanje dozvole od sanitarne inspekcije za 
šank MK Mountain riders, zatim priprema modne revije „Beljanice“ koja će biti 
upriličena u bistrou „Tron“ te slanje poziva osnovnim školama na haiku natječaj 
udruge „Goranski koraci“. 

 
 
TD RISNJAK d.o.o. - NIKOLA MUVRIN 
 

- čišćenje u parku se privodi kraju. 
- nadamo se da će nam u čišćenju uskoro pomoći i osobe koje će se za tu priliku uzeti sa 

Zavoda za zapošljavanje. Katarina Mihelčić – alat za čišćenje dobit ćete na revers. U 
slučaju da nešto nestane odbijat će se od plaće. 

- Ivica Knežević – kada planirate završiti s čišćenjem parka? Nikola Muvrin – ovisi što 
će Povjerenstvo za procjenu šteta od elementarnih nepogoda reći, što još trebamo 
srušiti, odrezati i sl. Mislim da bi sljedeći tjedan trebalo biti gotovo. 

- planiramo kupiti stroj za čišćenje pijeska jer će nam to ubrzati radove. 
- bili su nam u posjeti radnici iz firme koja će raditi krovište i fasadu na Radničkom 

domu. Predložili su da s radovima krenu ranije nego što je planirano. Ugovor o gradnji 



je potpisan. Irena Vučenik Šostik – firma koja će izvoditi radove na Radničkom domu 
obratila se nama za smještaj radnika. Mene zanima da li su u ponudi tog posla bili 
uračunati i troškovi njihovog spavanja? Nikola Muvrin – to su njihovi zasebni troškovi 
koji nisu uračunati u cijenu radova.  

- što se tiče radova na zaštiti radijatora u vrtiću radovi su u tijeku. 
- Katarina Mihelčić – što je s diskom i kada možemo očekivati neki pomak u vezi s 

time? Nikola Muvrin – disko je očišćen, osoba zainteresirana za uzimanje u najam 
javila mi se prošli tjedan te sam rekao da slobodno može doći pogledati. 

- Ivica Knežević – zbog čega nije u funkciji sanitarni čvor u mrtvačnici na groblju u 
Delnicama? Nikola Muvrin – sanitarni čvor nije u funkciji niti na jednom groblju jer 
smo se bojali da voda ne smrzne pa smo ju zatvorili preko zime. Sada je ljepše vrijeme 
pa ćemo već ove dane osposobiti sanitarne čvorove u mrtvačnicama na svim 
grobljima. 

- Ivica Knežević – na proširenom kolegiju dobio sam informaciju za polaganje vodilice 
za optičke kabele, što bi se moglo poslije iznajmljivati, a pošto u Kupskoj dolini 
postoji internetski problem i općenito problem sa signalom pa kada se ukopava htio 
bih da se dolje položi sve što smatramo da treba položiti. Katarina Mihelčić – radi se 
zapravo o projektu e-županija. Oni pokušavaju optičke kablove postaviti gdje god je to 
moguće pa nam se preko „REA Kvarner“ javila tvrtka koja bi radila taj projekt e-
županija. Oni bi odmah postavili optički kabel ako je to moguće na mjesta gdje će se 
kopati za struju. Gordana Piskač – za sve to potreban je projekt i dozvola pa ne znam 
tko će financirati taj dio. Katarina Mihelčić – Županija će podmiriti sve troškove ako 
mi želimo da polože te  optičke kablove. Ivica Knežević – firma koja će polagati 
optičke kablove doći će sljedeći tjedan na razgovor pa sva pitanja koja su nama sporna  
treba postaviti pa ćemo onda vidjeti koji je interes i mogućnost. 

- Ivica Knežević - dobio sam pismo od jednog građanina grada Delnica koji se požalio 
na neki vanjski hidrantski nastavak koji je postavljen neposredno uz njegovu kuću što 
njemu smeta jer nagrđuje okućnicu pa bih molio informaciju o čemu se tu radi i 
postoji li neko drugo rješenje. Davorka Grgurić – mislim da je to samo oznaka za 
hidrant ali izaći ćemo na teren i provjeriti o čemu se radi. Dragan Abramović – 
svugdje postoje jednake oznake za hidrant kako bi hidranti bili lakše uočljivi i uvijek 
dostupni. Ivica Knežević – molim vas da gospodinu odgovorite pisanim putem i 
ponudite mu moguće rješenje koje bi svih zadovoljilo. 

- Ivica Knežević – potrebno je ljude na vrijeme obavijestiti o rekonstrukciji Supilove 
ulice. Treba im reći da će se maksimalno pokušati organizirati život s malim ili većim 
poteškoćama ali da će oni moći funkcionirati. Da ne zaboravim napomenuti, kada će 
se rekonstruirati Supilova ulica molim da se sve granitne kocke koje će se iskopati 
deponiraju na neko sigurno mjesto kako bismo ih mogli iskoristiti za svoje potrebe 
kada ćemo bilo što trebati popločiti jer je to vrlo kvalitetan i dugovječan materijal. 

 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
 

- u tijeku je prva faza asfaltiranja rupa na cestama kako bi se moglo nesmetano 
prometovati. Sanirali smo područje grada Delnica i Lučica. Ostalo ćemo sanirati po 
prijavama ili na temelju pregleda. 

- također rješavam komunalni doprinos za auto-cestu na temelju rješenja 
drugostupanjskog tijela. Jučer smo kontaktirali odvjetnika koji nam je pomogao u 
pisanju tužbe za Upravni sud. 



- dobili smo obavijest od Primorsko-goranske županije da je raspisan natječaj za prijavu 
za poslovne zone. Natječaj traje do 09.04.2014., mi planiramo napraviti prijavu za 
rekonstrukciju ulice Antuna Gustava Matoša i Augusta Šenoe kao pristupnih cesta do 
poslovne zone. Vezano uz to završavamo projekte i troškovnike. 

- također smo vidjeli i da je PGŽ raspisala natječaj za sufinanciranje ravnomjernog 
razvoja Županije. U tome smo našli da se može prijaviti Supilova ulica te sam vezano 
za to prijavu kompletno obradila. Osim toga za Supilovu ulicu radi se troškovnik za 
javnu rasvjetu. To nije moglo ući u troškovnik od strane Europske unije.  

 
 
Narodna knjižnica i čitaonica Delnice - INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

- osim redovitih aktivnosti radimo na nabavi lektirne građe za osnovnu i srednju školu u 
suradnji s njihovim učiteljima i nastavnicima, te ostale nelektirne građe. 

- sljedeći tjedan ćemo napraviti popis lektira i svega ostaloga što bi trebalo upotpuniti. 
- što se tiče korisnika staračkog doma dogovorila sam da ih svaki prvi ponedjeljak u 

mjesecu posjećujem i nosim knjige. Ukupno imamo jedanaest korisnika. 
- nabavili smo u ova dva mjeseca dvjestotinjak knjiga, od beletristike do popularne 

stručne psihologije i svega ostaloga. 
- što se tiče dogovora s osnovnom školom za „Književni susret“ mislim da ćemo se 

uspjeti dogovoriti da to organiziramo a što se tiče „Noći knjige“ sa srednjom školom 
oni su manje zainteresirani tako da još ne znamo hoćemo li to uspjeti organizirati. 

- Ivica Knežević – imamo li mi možda natječaj za naj čitatelja godine koji je iznajmio 
najviše knjiga? Indira Rački Joskić – prihvaćam prijedlog i vrlo rado ću to 
organizirati. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 9,20. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Napisala:       Gradonačelnik Grada Delnica 
Nikolina Muhvić      Ivica Knežević, dipl. iur. 


